
Z112014 Zápis
12.3.2014 Č. 1

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 12.3.2014 v 16.00
hodin v zasedací místnosti MČU

Přítomno: 14

Omluveni: 3

Hosté: 1

Program: 1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Schválení zápisu z minulého jednání
5. Jmenování ověřovatelů zápisu
6. Strategie rozvoje města Velké Opatovice
7. Zpráva o činnosti rady města
8. Prodej a výkup nemovitostí
9. RozpoČtové opatření č. 4

1 0.FinanČní situace města
11 .Návrh na změnu Uzemního plánu města Velké Opatovice
1 2.Změna zřizovací listiny ZS Velké Opatovice
I 3.Půjčky z Fondu rozvoje bydlení pro rok 2014
I 4.Využití nebytových prostor v majetku města
1 5.Diskuse
16.Závěr

Technická poznámka — Hlasování: pro — proti — zdržel se hlasováni

ad 1.2) Zahájení. přivítání přítomných
Schůzi zahájil v 16:00 hodin p. starosta. Přivítal přítomné

ad 3) Schválení pro2ramu jednání
p. starosta seznámil přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 12.3.2014

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje program jednání MZ dne 12.3.2014
Hlasování: 14—0—0

ad 4) Schválení zápisu z minulého zasedání
p. starosta — v minulém zápise je chybně uvedeno: kulturní výbor správně kontrolní výbor

(bude opraveno). Ukol z minulého zasedání: jednat s SUS Blansko ve věci oprav — jednáno s p.
Bažantem.
Ing. Safář - Smlouvy o nájmu a provozování vodovodů a kanalizací vč. příloh. Na posledním MZ
byly schváleny pouze smlouvy, ne přílohy.
Vysvětlení:
Příloha Č. 1 Inventarizace vodohospodářského majetku, který je předán i k provozování
Příloha č. 2 Vyčíslení nájemného na daný rok
Příloha Č. 3 Pravidla tvorby ceny (model kalkulačního vzorce)
Příloha Č. 4 Aktuální kalkulace na daný rok
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Příloha č. 5 — Kvalita poskytovaných služeb (výkonové ukazatele)
Zápis zjednání dne 18.12.2013 byl odsouhlasen ověřovatelem p. Strnadem bez připomínek
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zápis zjednání MZ dne 18.12.2013
Hlasování: 14—0—O

ad 5) Jmenování ověřovatelů zápisu
Ing. Kolář, p. Mikeš

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Koláře a p. Mikeše
Hlasování: 14—0—0

ad 6) Strategie rozvoje města Velké Opatovice
p. starosta přivítal p. Ing. Davida Janečku, jednatele společnosti Janečka consulting, s.r.o., Brno.

Ing. David Janečka ze společnosti Janečka consulting, s.r.o. představil závěrečnou zprávu ohledně
rozvojové strategie města Velké Opatovice. Začátkem prezentace bylo vysloveno poděkování všem
členům týmu za konstruktivní přístup k problematice.
V první části prezentace byly vysvětleny teoretické souvislosti strategického plánování. Klíčovým
smyslem strategie je předložit občanovi jasný a kontrolovatelný plán, co a jak bude v rámci města
realizováno zejména s ohledem na finanční zajištění a návaznost na politický program, který si
občané ve volbách zvolili.
V druhé části prezentace byla představena zpráva o výsledcích strategie, výčet realizovaných
činností, byla představena vize a motto, dále SWOT a problematické okruhy, které strategie řešila.
Byly probírány možnosti návazností na strategické cíle plynoucí ze strategií vyšších celků. Byly
představeny projekty, akční plán a opatření. Zároveň byla prezentována strategie města ve webové
verzi.
V třetí části prezentace bylo vysvětleno použití ukazatelů, objasněn význam metriky a jejich použití
s ohledem na strategické plánování. Dále byl představen plán, jak se bude postupovat dále a jak
využít strategického plánování pro další rozvoj obce s ohledem na schopnost obce definovat
základní cíle strategie a rozvojových konceptů a práce se zásobníkem projektů.
Poté byla otevřena diskuse. Za veřejnost byl položen Ing. Kopeckým dotaz ohledně rozsahu
analytických prací a jejich vhodnosti pro město. Cílem analýzy území je zisk snadno ověřitelných
dat, kde se lze vyhnout tendenčnímu upravení hodnot. Proto jako zdroj byly zvoleny materiály jak
ministerstev, tak kraje a především ČSU. Pouze s ohledem na odpadové hospodářství byly použity
data města.
Další diskuse byla směřována na relevanci dat a jejich původ. Bylo uvedeno, že data jsou získána
z veřejných zdrojů, kde jejich transparentnost (tím, že jsou veřejné) hraje klíčovou roli. Data tak
jsou brána jako věrohodná.
Dále bylo položen dotaz na to, proč nebylo statistické šetření prováděno přímo v obci. Klíčovou roli
v této otázce hraje finanční otázka a dále také otázka transparentnosti a nezpochybnitelnosti
zpusobu získání dat. Finanční prostředky projektu nedostačují tomu, aby bylo prováděno reálné
statistické šetření podobně jako u sčítání lidu a ani by to nebylo hospodárné, protože by se
opakovala činnost jiných organizací.
Ing. Macková položila otázku ohledně vhodnosti některých projektů. Zde bylo diskutováno jakým
způsobem pracovaly pracovní skupiny ajak byly projekty vyhodnocovány.
Dále byly položeny dotazy na další části projektu. Byly uvedeny termíny, ve kterých se další části
projektu dohotoví.
Dále byl položen dotaz ohledně dotazníků pro veřejnost a bylo namítnuto, že strategie prezentuje
tyto návrhy jako přání veškeré veřejnosti. Bylo uvedeno, že strategie uvádí počty a tyto projekty
uvádí jako náměty do pracovních skupin, kde s nimi bylo pracováno. Nikdy nebyly zamýšleny jako
prezentace vůle všech obyvatel města
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Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o Strategii rozvoje města Velké
Opatovice
Hlasovní: 14—O—O

ad 7) Zpráva o činnosti rady města
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů, projednání některých bodů blíže objasnil p.

starosta

p. starosta — kolektivní smlouva uzavřená mezi Městem Velké Opatovice a ZO Odborového svazu
státních orgánů a organizací — možnost k nahlédnutí na MěU

p. starosta — poskytnutí příspěvku města ve výši Kč 3.000,- spol. Domov pod hradem Zampach
na provoz a zajištění komplexní zdravotní a soc. péče pro občana z V.0.

p. starosta — dodatek č. 1/2013 ke Smlouvě o nájmu, provozu, správ a rozvoji vodovodů a
kanalizace ajejí příloze č. 3 Nájemné za rok 2013 uzavřený mezi městem Velké
Opatovice a VAS, a.s. ve věci zvýšení nájemného pro rok 2013 (částka je
součástí rozpočtového opatření)

p. starosta — MR neschválila - uzavření smlouvy se spol. OP Security s.r.o. o poskytování bez.
služeb

p. starosta sdělení ředitelky KU SIvÍK ve věci změn v rámci revize předpisů EU k podporám
malého rozsahu (de minimis) na jejich poskytování po roce 2013

p. starosta — žádost ředitelky ZUS V.0. o pomoc k zajištění vhodné učebny pro výuku výtvarného
a literárně-dramatického oboru od školního roku 2014/2015. Třída, která jev současné
době využívat ZUS, by měla být předána zpět Zš (sportovní aktivity)

p. starosta — informaci p. Kafky o provedeném posouzení umístění kontejnerů na separovaný
odpad na sídlišti Hliníky

p. starosta — pozastavení vybírání poplatku za ukládání komunálního odpadu do kontejnerů
ve středisku VOS a.s. od 8.1.2014

p. starosta — dopis Lubomíra Horálka ve věci pronájmu části objektu TESCO v areálu objektu
bývalé SSUPT V.0.

p. starosta — dohoda uzavřená mezi Kulturním zařízením města Boskovice a Městem Velké
Opatovice ve věci ukončení smlouvy o poskytování služeb pro Město Velké
Opatovice a knihovnu v Brt‘ově

p. starosta smlouva o veřejných službách uzavřená mezi Městem Velké Opatovice a CSAD
a.s. Ustí nad Orlicí, ve věci zajištění dopravní obslužnosti na lince 171100 (cca
5.000,-/měsíc)

p. starosta — objednání 3.000 ks Informačního letáku Město ± Ubytovna V.0. a I ks reklamního
banneru Ubytovna V.0.

p. starosta — zrušení Příkazní smlouvy ze dne 23.5.2011 uzavřená mezi Městem Velké Opatovice
a 1. a 2. MS Velké Opatovice ve věci zpracování mezd zaměstnanců s účinností
od 1.4.2014 (mzdovou agendu bude zpracovávat ZS Velké Opatovice)

p. starosta — stanovisko k pozemku p.č. 322/1, který sousedí s pozemkem manž. Zivných na p.č.
347/1 v k.ú. Velké Opatovice. p. Zivný požaduje, aby se mu povolila cesta od bytovek
na zahradu. Jsou tam zahrádky, které jsou pronajaty na dobu neurčitou a
nájemcům by se musely dát výpovědi. Další problém je, že nájemci, kteří tam bydlí
s tím nesouhlasí. Problém je dlouhodobý

p. Kafka—o zřízení cesty již žádali Královi a nebylo jim to povoleno
p. starosta informace o společném prohlášení Pardubického kraje, zástupců samospráv

Moravské Třebové, Jevíčka, představitelů škol a regionů Moravskotřebovska
a Jevíčska ve věci zajištění středoškolského vzdělávání v těchto městech
(Gymnázium Jevíčko). Jednání jsem se zúčastnil, problém do budoucnosti — počet dětí
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p. starosta rada neschválila: žádost manž. Dokoupilových o opravu příjezdové komunikace
a osvětlení k RD č.p. 47 v Brt‘ově. Zádost je podána každým rokem. Záležitost
je velmi finančně náročná

p. Mikeš dotaz: umístění dočasné stavby dřevěného altánu 3 x 3 m na pozemku p.č. 1080/2
p. tajemník umístění altánu za garážemi na ul. Polní (pergola, posezení)
Ing. Macková dotaz: územně technická studie záměru akce „V416 — modernizace na vyšší

parametry“
p. tajemník - žádost spol. ČEPS, a.s. o vydání stanoviska, jedná se o modernizaci vysokého

napětí, které ve od Prahy směrem na Přerov. Připravovaná stavba bude konstruovaná
na vyšší přenášený výkon, což způsobí výměnu jak sloupů, tak vodičů po celé trase.
Horizont začátku pracíje 5 —6 let

Ing. Macková upozorňuje na chybu v Usnesení č. 4 bod 8 rada schválila: za slovem Holub
je navíc závorka

p. Zemánek kalkulace na služby spojené s nájmem na hřbitově pro rok 2014 a stanovení ceny
za služby ve výši Kč I 2,-/m2/rok

pí Moučková — dle nařízení MF je nutné zpracovávat každoročně tzv. kalkulaci na služby hřbitovní.
Do kalkulace jsou zařazeny veškeré náklady spojené s údržbou hřbitova, následně
předloženy MR, která schválí cenu na m2/ rok. Tato cena se týká nově uzavíraných
nebo prodlužovaných smluv, které jsou uzavírány dle typu hrobového místa na 10
nebo 13 let

p. Zemánek — smlouvy o dílo uzavřené mezi městem V.0. a Energetika Boskovice ve věci
provozování trafostanice (koupaliště, učiliště)

Ing. Kouřil — tyto smlouvy se týkají provozování trafostanice na koupališti a učilišti, jak
bylo vysvětleno na minulém zasedání MZ

Ing. Kopecký — smlouva o poskytování závodního stravování pro zaměstnance uzavřená
mezi město V.0. a spol. Husovka, s.r.o. a poskytnutí slevy p. Klíčovi ve výši
25 % Po dobu 4 měsíců za pronájem kuchyně a jídelny. Jedná se o stejný
subjekt a osobu?

p. starosta — ano
Ing. Kopecký — povolení vstupu na pozemky města: spoi. BauGeo, s.r.o. a spol. SG-Geoprojekt,

spol. s r.o.
Ing. Safář - žádost spol. SG-Geoprojekt, spol. s r.o. o souhlas s provedením instalace zkušebních

prvků v rámci výzkumného úkolu a vstup na pozemky p.č. 1757/1 (les), 1527 (skála),
1546/4 (cesta), 1757/2 (u garáží) 1460/2 (silnice) a 1542 (les). Jedná se o instalaci 17 ks
svorníků (1-2,Sm) v rámci inženýrsko-geologického průzkumu skalní stěny v lokalitě
Pod Skalou ve Velkých Opatovicích. Tato činnost bude provedena za finanční podpory
z prostředků státního rozpočtu prostřednictvím Ministerstva práce a obchodu CR.

p. tajemník - žádost spol. BauGeo, s.r.o. o povolení vstupu na pozemek města p.č. 2299 v k.ú. Velké
Opatovice za účelem geologicko-průzkumných prací. Jedná se o průzkum zásob
vody v našem území

Ing. Macková — smlouvy se spol. OP Security Aragon Security s.r.o.?
p. starosta — společnost OP Seciruty skončila a došlo k přejmenování na Aragon Security s.r.o.
Ing. Tománek - upozornění na zvážení problematiky zajištění veřejného pořádku ve městě

prostřednictvím bezpečnostní agentury nebo rozšířením počtu strážníků městské
policie v souvislosti se smlouvou na dobu určitou, kterou má město s ARAGON
Security s.r.o.

p. Kafka smlouva je uzavřena s agenturou na dobu I roku, strážník MP bude dosahovat
důchodového věku, proto jsem dal na zvážení, zda dále provozovat Security nebo
vypsat výběrové řízení na strážníky MP

Ing. Tománek — jaká je statistika návštěvnosti na webových stránkách města?
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p. tajemník cca 100.000 lidí za rok 2013
Ing. Tománek — rada města neschválila vyvěsit vlajku pro Tibet, bylo to jednohlasně?
p. starosta - ano
p. Kaderka — potvrzení města ke stavbě jako vlastníka pozemku p.č. 1882/1 a 188212 v k.ú.

V.0. pro povodí Moravy, že není vlastníkem stavby VN Smolenská hráz
p. tajemník jsme vlastníkem pozemku v blízkosti Smolenské nádrže, ne stavby
p. Zemánek — poskytnutí slevy ve výši 25 % po dobu 4 měsíců p. Klíčovi za pronájem kuchyně

a jídelny v bývalé SSUPT od účirmosti nájemní smlouvy dle U MR 21.1.2013
pí Moučková — sleva byla poskytnuta pouze 1, výše uvedená, vzhledem k tomu, že objekt

začala fl užívat až v srpnu 2013, byla sleva na období srpen — listopad 2013
p. Zemánek — dodatek č. 3 Smlouvy o nájmu, provozu, správě a rozvoji vodovodů a kanalizace

uzavřené mezi městem V.0. a VAS a.s. ve věci sjednání výše nájemného pro rok
2014 ve výši Kč 1.886.500,- a výše ceny vodného Kč 30,-/m3 bez DPH a stočného
Kč 30,-/m3 bez DPH. Dodatek č. 1/2013 ke Smlouvě o nájmu, provozu, správě
a rozvoji vodovodů a kanalizace ajejí příloze č. 3 Nájemné za rok 2013 uzavřený
mezi městem V.o. a VAS a.s. ve věci zvýšení nájemného pro rok 2013

p. starosta — výše nájemného je upraveno rozpočtovým opatřením
p. Zemánek — smlouvy uzavřené mezi JMK a městem V.0. pro jednotky SOH
p. starosta — Kč 10.821,- (náklady na výjezd mino územní působnost nafta, náklady na školení),

Kč 169.000,- (výzbroj a výstroj), Kč 21.000,- (mzdy JPO II.)

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje čim~ost rady od 16.12.2013 do 17.2.2014
Hlasování: 14—0—0

ad 8) Prodeje a vtkuu nemovitosti
8.1. p. starosta seznámil přítomné s prodejem části pozemku parc.č. 1211/1 díl „e“ o výměře 1 m2
v k.ú. Velké Opatovice manželům Stanislavu a Drahomíře Sevčíkovým, bytem Velké Opatovice,
Otáhalova 546 za cenu Kč 100,--/1 m2 pozemku a současně i výkup části pozemku parc.č. 1211/82
dílu „k“ o výměře 9 m2 a dílu „j“ o výměře 0,37 m2 od manželů Stanislava a Drahomíry
Ševčíkových, bytem Velké Opatovice, Otáhalova 546 rovněž za cenu Kč 100,--/l m2 pozemku.
Náklady spojené s realizací smlouvy uhradí žadatelé, kteří budou rovněž poplatníkem daně z nabytí
nemovitých věcí
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku parc.č. 1211/1 díl „e“ o výměře I
m2 v k.ú. Velké Opatovice manželům Stanislavu a Drahomíře Ševčíkovým, bytem Velké Opatovice,
Otáhalova 546 za cenu Kč 100,--/1 m2 pozemku a současně i výkup části pozemku parc.č. 1211/82
dílu „k“ o výměře 9 m2 a dílu „j“ o výměře 0,37 m2 od manželů Stanislava a Drahomíry
Ševčíkových, bytem Velké Opatovice, Otáhalova 546 rovněž za cenu Kč l00,--/1 m2 pozemku.
Náklady spojené s realizací smlouvy uhradí žadatelé, kteří budou rovněž poplatníkem daně z nabytí
nemovitých věcí
Hlasování: 14—0—0

~ p. starosta seznámil přítomné s prodejem části pozemku parc.č. 1211/l díl „d“ o výměře 9 m2 a
části pozemku parc.č. 1177/1 díl „b“ o výměře 3m2 v k.ú. Velké Opatovice za cenu Kč 100,--/1m2
pozemku manželům Herbertu a Věře Wilderovým, bytem Velké Opatovice, Lesní 635 a současně i
výkup části pozemku parc.č. 1177/l díl „g“ o výměře I m2 pozemku rovněž za cenu Kč 1 00,--/1 m2
pozemku. Náklady spojené s realizací smlouvy uhradí žadatelé, kteří budou též poplatníkem daně
z nabytí nemovitých věcí
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Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej Části pozemku parc.č. 1211/1 díl „di‘ o výměře 9
m2 a části pozemku parc.Č. 1177/1 díl „b“ o výměře 3 m2 v k.ú. Velké Opatovice za cenu KČ
100,--/1m2 pozemku manželům Herbertu a Věře Wilderovým, bytem Velké Opatovice, Lesní 635 a
současně i výkup Části pozemku parc.č. 1177/1 díl „g“ o výměře I m2 pozemku rovněž za cenu KČ
lO0,--/1 m2 pozemku. Náklady spojené s realizací smlouvy uhradí žadatelé, kteří budou též
poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí
Hlasování: 14 0 0

~ p. starosta seznámil přítomné s prodejem pozemku parc. č. 936/2 — zastavěná plocha, zbořeniště
o výměře 90 m2 firmě INTERKONTAKT, Spediční a obchodní servis, spol. s r.o., Sokolská 27,
Velké Opatovice za cenu KČ 100,-Ji m2. Kupující dále uhradí prodávajícímu veškeré náklady
spojené s realizací kupní smlouvy a dále bude též poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku parc. č. 936/2 — zastavěná plocha,
zbořeniště o výměře 90 m2 firmě INTERKONTAKT, Spediční a obchodní servis, spol. s r.o.,
Sokolská 27, Velké Opatovice za cenu Kč 100,--/1 m2. Kupující dále uhradí prodávajícímu veškeré
náklady spojené s realizací kupní smlouvy a dále bude též poplatníkem daně z nabytí nemovitých
veci
Hlasování: 14 0 - 0

Li p. starosta seznámil přítomné s žádostí o prodej Části pozemku parc.č. 931- ostatní plocha
ostatní komunikace o výměře cca 133 m2 v k.ú. Velké Opatovice firmě INTERKONTAKT, Spediční
a obchodní servis, spol. s r.o., Sokolská 27, Velké Opatovice
Usnesení: Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku parc.č. 931- ostatní plocha ostatní
komunikace o výměře cca 133 m2 v k.ú. Velké Opatovice firmě INTERKONTAKT, Spediční a
obchodní servis, spol. s r.o., Sokolská 27, Velké Opatovice z důvodu existence podzemních sítí
v majetku města uložených v tomto pozemku
Hlasování: 14—0—0

~ p. starosta seznámil přítomné se žádostí o prodej části pozemku parc.Č. 841/1 — ostatní plocha,
ostatní komunikace o výměře 21 m2 v k. ú. Velké Opatovice manželům Wernerovým, bytem Velké
Opatovice, Opleta 704
Usnesení: Zastupitelstvo města neschvaluje prodej části pozemku parc.č. 841/1 — ostatní plocha,
ostatní komunikace o výměře 21 m2 v k. ú. Velké Opatovice manželům Wernerovým, bytem Velké
Opatovice, Opleta 704 z důvodu budoucích úprav předmětné lokality
Hlasování: 14—0—0

ad 9) Rozpočtové opatření č. 4
p. starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4

Příjmy:
pronájem vodovody KČ 76.500,-
pronájem kanalizace Kč 110.000,-
(Smlouva podepsána po schválení rozpočtu ve výši KČ 1,886.500,-. V rozpočtu Kč 1,700.000,-)
pronájem vodovody Kč 900.000,-
(Dodatek ke smlouvě na rok 2013 navýšení příjmů)
daň z příjmu P0 za obec Kč 1,369.000,-
Příjmy celkem Kč 2,455.500,-
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Výdaje:
opravy silnice Kč 871.500,-
půjčky FRB Kč 215.000,-
žaluzie na MS Kč 600.000,-
použití přebytku hospodaření Kč 600.000,-
daň z příjmu PO za obec Kč 1,369.000,-
Výdaje celkem Kč 2,455.500,-

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4
Hlasování: 14—O—O

ad 10) Finanční situace města
p. starosta seznámil přítomné s finanční situací města

Zůstatky bankovních účtů k 10.3.2014:
základní běžný účet u KB Kč 13,758.129,87
základní běžný účet u CS Kč 2,941.001,11
základní běžný účet u CS — projekt COV Kč 2.968,70
základní běžný účet u CS — projekt ZS Kč 3.343,10
základní běžný účet u ČSN Kč 4,512.698,43
fond rozvoje bydlení Kč 474.513,33
sociální fond Kč 77.208,57
Celkem cca KČ 21.767 tis

Nesplacené úvěry:
úvěr u CS koupaliště Kč 9,000.000,-
úvěru CS společný projekt Zš a ČOV Kč 16,666.666,-
Celkem KČ 25.666 tis

Příjem daní k 28.2.2014 Kč 7,001.215,-
(za srovnatelné období 2013— Kč 7,032.048,11)

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o finanční situaci města k 10.3.2014
Hlasování: 14 0 0

ad 11) Návrh na změnu Územního plánu města Velké Opatovice
p. starosta byly podány žádosti: p. Bárta, p. Melka a pí ševčíková na změnu Uzemního plánu

města Velké Opatovice. Za naše volební období proběhly 3 změny.

Usnesení: Zastupitelstvo města stanovuje termín do 30.4.2014 pro podání žádosti o změnu
územního plánu města. Zádosti budou posouzeny na květnovém zasedání MZ
Hlasování: 14—0—0

ad 12) Změna Dodatek Č. 4 ke zřizovací listině ZŠ Velké Opatovice
p. starosta seznámil přítomné se změnou Dodatku č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové

organizace Města Velké Opatovice - Základní škola Velké Opatovice ze dne 21.10.2009.
Zřizovací listina příspěvkové organizace se mění v bodu VII., Okruhy doplňkové čim~osti, odst. 1 se
doplňuje o písmeno h) a i)
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h) činnost účetních poradců, vedení účetnictví, vedení daňové evidence
i) poskytování technických služeb
V ostatním zůstává zřizovací listina nezměněna

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Změnu Dodatku č. 4 ke zřizovací listině příspěvkové
organizace Města Velké Opatovice — Základní škola. Zřizovací listina příspěvkové organizace se
mění v bodu VII., Okruhy doplňkové činnosti, odst. I se doplňuje o písmena h) a i)
h) činnost účetních poradců, vedení účetnictví, vedení daňové evidence
i) poskytování technických služeb
Hlasování: 14—O—O

ad 13) Pujčkv z Fondu rozvoje bydlení pro rok 2014
Rada města jmenovala komisi pro posouzení žádostí o půjčky z fondu rozvoje bydlení ve

složení: Mgr. Jiří Bělehrádek, Mgr. Eva Ondrová, Slavomír Kafka, Vlaďka Ptáčková, Karel
Havlíček
Komise posoudila následující žádosti:

Jiří Pospíšil 25.000,-- Kč zateplení pláště domu půjčku čerpal v r. 2005
25.000,-- Kč výměna oken a dveří

Jaroslav Lipold 20.000,-- Kč rekonstrukce koupelny půjčku nečerpal
25.000,-- Kč výměna oken a dveří

Lubomír Budín 25.000,-- Kč výměna oken a dveří půjčku nečerpal
Hana Olivová 20.000,-- Kč rekonstrukce koupelny půjčku nečerpala

Jana Jandová 70.000,-- Kč dodatečná izolace domu půjčku čerpala 2008-
30.000,-- Kč obnova fasády (2 byty) v r. 2013 doplaceno

Petr Prosser 50.000,-- Kč obnova střechy půjčku nečerpal
Michal Pechura 50.000,-- Kč obnova střechy pujčku nečerpal
Zdeněk Kaderka 50.000,-- Kč obnova střechy půjčku nečerpal
Andrea šmigurová 70.000,-- Kč izolace domu čerpala půjčku 2013 —na izolace

aj.
25.000,-- Kč zateplení splátky začínají leden 2014!!

Návrh: Šmigurová A. — vzhledem k tornu, že čerpala pujčku v r. 2013 — navrhujeme vyřadit
z žádosti částku 70.000,- na izolace (čerpáno v roce 2013) a pokrýt max. 25 tis. na zateplení.
Ostatní půjčky navrhujeme pokrýt v plné výši, a proto navýšit fond FRB na Kč 415.000,-

Ing. Tománek — je evidován nějaký neplatič?
pí Moučková — pouze 1, v letošním roce se předpokládá doplacení půjčky
Ing. Kopecký — za jakou cenu je celkem žádostí?
p. starosta — za Kč 485.000,-, 70.000,- se nedoporučuje z loňského roku, takže celkem je to za Kč

415.000,-

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje navýšení Fondu rozvoje bydlení na Kč 415.000,- a
žádosti o půjčky, jak byly navrženy komisí pro posouzení žádostí o půjčky z fondu rozvoje bydlení
Hlasování: 14-0—0
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ad 14) Využití nebytových prostory majetku města
p. starosta seznámil přítomné s žádostí jednatelky Služeb Města Velké Opatovice, s.r.o. o

přesunutí městské knihovny do prostor zámku. Nebytové prostory by měly být řešeny celkově. V
případě knihovny: špatné soc. zařízení (opraveno), elektrika (opraveno), nechali jsme posoudit
knihovnu statikem (vyjádření do 14 dnů). V návrhu jednatelky je přesunutí do prostor zámku —

fitnescentrum - není to jednoduché, protože je zde uzavřena smlouva. Návrh může být např.
přesurnití do prostor bývalého SSUPT. Bylo by např. dobré spojit knihovnu + infocentrum atd.

Ing. Tománek — dosti podstatný bod v žádosti je bezbariérový přístup především pro starší lidi.
Z tohoto důvodu byla přesunuta i volební místnost

pí Krejčířová — na jakou dobu je uzavřena nájemní smlouva s fitnescentrem?
pí Moučková — na dobu neurčitou
Ing. Kopecký — uvažuje město přestěhovat MěU na učiliště? Prostor je tam dost a bylo by tím

vyřešeno všechno
p. starosta — proto navrhuji, aby nebytové prostory byly řešeny kompletně. Infocentrum je nyní

ve středu města, ale mohlo by být např. na učilišti, je to také ve středu města. Je
zde lékárna, obchod, zdravotní středisko

Ing. Tománek — tuto otázku necháme na nové zastupitelstvo, ale nemohl by např. někdo ze
zaměstnanců města o této problematice využití nebytových prostor již nyní
popřemýšlet, aby tato problematika mohla pomalu vznikat

Ing. Kopecký já jsem si myslel, že to bude i obsahem strategie plánu rozvoje města, tam
se hovoří o využití nebyt. prostor

p. tajemník — v současné době nemáme jedinou žádost o pronájem nebytových prostor a dlouho
žádná nebyla. V poslední době byly pouze žádosti o pronájem prostor na sklad
materiálu

Ing. Macková — elektrika a soc. zařízení je v knihovně spraveno?
p. starosta — ano
Ing. Macková — prostor knihovny je malý
p. Kaderka — přestěhování knihovny je pěkný návrh, ale fitnescentrum se tam zřídilo, chodí tam

spousta lidí a nyní jim to zrušíme? S tímto nesouhlasím. Nejdříve by se mělo řešit
kam fitnescentrum přesunout a potom řešit knihovnu

p. starosta —jakou by potom měli nájemci důvěru, když bychom je stále přesouvali z místa na místo
p. starosta — zajímalo by mě, kolik čtenářů chodí do knihovny, kolik je výpůjček, abychom

věděli jak je knihovna využívána. Rešení pro starší občany — např. dovážka knih

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o přestěhování knihovny a doporučuje řešit
tuto záležitost v návrhu pro volební období 2014 2018 v rámci využití nebytových prostor v
majetku města
Hlasování: 14 0 0

ad 15) Diskuse
p. starosta —je pěkné vše budovat, ale je potřeba také na to mít fin, prostředky. Je dobré, když

nám za pronájem prostor platí fin, prostředky, volných prostor máme dost
pí Krejčířová — spravovala by se knihovna, kdyby tento dopis — žádost — nepřišel?
p. starosta — žádosti o opravy je spousta
pí Krejčířová — Služby města fungují delší dobu a havarijní stav tam byl již delší dobu. Proč

se situace neřešila dříve? Nyní přišla nová jednatelka a začalo se spravovat, to
o něčem svědčí

Ing. Kouřil — použití slova havarijní, je hodně přehnané
pí Krejčířová zde se to tak píše
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Ing. Kouřil jednatelka chtěla něčeho dosáhnout, co se týče soc. zařízení, materiál byl zakoupen
min. před 3 lety, ale k realizaci nedošlo a není to o torn, že by tarn nebylo žádné soc.
zařízení, je tam toaleta pro návštěvníky

pí Krejčířová el. zařízení je špatné od roku 2011
p. Mikeš výtah na zdravotním středisku: léta se po něm volalo a myslím si, že není dostatečně

využíván
pí Krejčířová je využíván, ale starší lidé mají zřejmě z výtahu strach
p. starosta —jedná se o plošinu

ad 16) Závěr
p. starosta poděkoval přítomným za účast a jednání MZ v 18:00 hod ukončil

Mgr. Jiří Bělehráde Mgr. Eva OndrovjV
starosta místostarostka

—- ~


